
 

 
BRM.0012.1.14.2023    

Protokół nr 42/2023 

posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytego w dniu 11 grudnia 2023 r.  

w Urzędzie Miasta Inowrocławia, al. Ratuszowa 36. 

 

Czas trwania posiedzenia 9.30 – 9.40 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Waldemar Wąśniewski   - Przewodniczący Komisji 

2. Elżbieta Jardanowska  - Zastępca Przewodniczącego Komisji 

3. Jan Gaj    - Członek Komisji 

4. Lidia Stolarska   - Członek Komisji 

 

Lista obecności członków Komisji obecnych podczas posiedzenia stanowi załącznik nr 1  do 

protokołu.  
 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego                       

i Funduszy Europejskich. 

2. Anna Rozesłaniec – Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich. 

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzył  pan Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji, który 

po sprawdzeniu obecności stwierdził, że w obradach Komisji uczestniczy 4 radnych, co wobec 

ustalonego składu Komisji wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Propozycji zmian do porządku nie było, przystąpiono do jego realizacji.  
 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 41/2023 z posiedzenia Komisji. 

4. Wykorzystanie środków z dostępnych programów rządowych w 2022 r.  

5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

6. Sprawy bieżące. 

 

Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 41/2023 z posiedzenia Komisji. 
 

Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 41/2023 z posiedzenia Komisji? 
 

głosowanie:  za – 4 , przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
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Ad 4. Wykorzystanie środków z dostępnych programów rządowych w 2022 r. 
 

Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 

Przedstawił informację na temat wykorzystania środków z dostępnych programów 

rządowych w 2022 r. 
 

Informacja stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  
 

Pytania i dyskusja:  
 

Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji: 

Czy z Rządowego Funduszu Polski Ład widnieje kwota 0 zł. W związku z tym, czy 

Miasto otrzymało odmowy, jakieś uzasadnienia?  
 

Anna Rozesłaniec – Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego i Funduszy Europejskich: 

Nie ma żadnej decyzji odmownej. Pojawia się lista z przyznaniem dofinansowania. Jest 

to lista podpisana przez Pana Premiera i nas na tej liście nie ma. Nie ma żadnej 

informacji dlaczego nie dostaliśmy.    
 

Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 

Tam nie ma żadnych kryteriów. Mamy kwotę i do tej danej kwoty opisujemy krótko 

jakie zadania chcemy zrobić i składamy. Nie ma żadnej procedury.    
 

Jan Gaj – Członek Komisji: 

Czy Państwo dopytywaliście?  
 

Anna Rozesłaniec – Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego i Funduszy Europejskich: 

Prezydent w pierwszym lub drugim naborze występował do Premiera o uzasadnienie. 

Nie otrzymaliśmy konkretnej odpowiedzi, tylko że nie ma żadnych protokołów.  
 

Lidia Stolarska – Członek Komisji: 

Jakie szkoły otrzymały dofinansowanie na instalację odnawialnych źródeł energii?  
 

Michał Jaśtak - Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 

Miasto dostało dofinansowanie na instalacje fotowoltaiczne. Zostały zamontowane na szkołach 

podstawowych nr: 1, 2, 4, 5, 6, 9, 11, 14 i 15 oraz przedszkolach. Łącznie otrzymało 17 

obiektów.  
 

Lidia Stolarska - Członek Komisji: 
Dlaczego fotowoltaika ze szkoły nr 1 został zdjęta? 
 

Michał Jaśtak - Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 

Szkoła robi remont dachu.  
 

Lidia Stolarska - Członek Komisji: 
A dlaczego ten remont dachu? 
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Michał Jaśtak - Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 

Bo dach przecieka. 
 

Lidia Stolarska - Członek Komisji: 

A to fotowoltaika uszkodziła ten dach? 
 

Michał Jaśtak - Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 

Nie, dach był w złym stanie. Fotowoltaika jest ściągnięta tylko na czas remontu.  
 

Lidia Stolarska - Członek Komisji: 

A koszty ponosi Miasto. 
 

Michał Jaśtak - Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 

Miasto, Wydział Oświaty.  

   

Innych pytań nie było. 

 

Ad 5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 
 

Nie było. 
 

Ad . Sprawy bieżące. 
 

Nie było. 

 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący zamknął posiedzenie 

Komisji.  

 

 

Przewodniczący 

Komisji Rewizyjnej 

 

 /-/ Waldemar Wąśniewski 

 

 

 
Protokółowała:  

/-/ Agnieszka Bardzińska 


